

67
67

C O N F I D E N T I A L

16th February, 1960.

COCOM Document No. 3885

COORDINATING COMMITTEE

RECORD OF DISCUSSION

ON

A UNITED KINGDOM PROPOSAL TO EXPORT A PHOTO-CONDUCTIVE CELL TO HUNGARY

15th February 1960

Present: Belgium(Luxembourg), Canada, Denmark, France, Germany, Italy,
Netherlands, United Kingdom, United States.

References: COCOM 3858.

1. The CHAIRMAN drew the attention of the Committee to the United Kingdom proposal to export a photo-conductive cell to Hungary. He invited Delegates to give the views of their authorities.
2. There were no objections to this export and the UNITED KINGDOM Delegate thanked the Committee for the favourable replies that had been given.

C O N F I D E N T I A L

C O N F I D E N T I E L

16 février 1960

Doct. COCOM 3885 B

COMITE DE COORDINATION

COMPTE RENDU DES DISCUSSIONS

SUR

UN PROJET BRITANNIQUE VISANT A L'EXPORTATION VERS LA HONGRIE

D'UNE CELLULE PHOTOCONDUCTRICE

Le 15 février 1960

Présents : Allemagne, Belgique (Luxembourg), Canada, Danemark, Etats-Unis,
France, Italie, Pays-Bas, Royaume-Uni.

Référence : Doct. COCOM 3858.

1. Le PRESIDENT attire l'attention du Comité sur un projet britannique visant à l'exportation vers la Hongrie d'une cellule photoconductrice. Il invite les délégués à faire connaître les vues de leurs gouvernements sur ce projet.
2. Aucune objection n'est formulée à l'encontre de l'exportation envisagée et le délégué du ROYAUME-UNI remercie ses collègues de leurs réponses favorables.

C O N F I D E N T I E L